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Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

odbytego w dniu   20.02.2018 r.  

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych  radna 

Jolanta Kisielewska, wiceprzewodniczący komisji radny Jakub Malinowski, członek komisji 

radna Czesława Grabowska, członek komisji radna Aneta Nelke, członek komisji radny 

Andrzej Adamczyk i  członek komisji radny Łukasz Biernacik. Lista obecności zał. Nr 1.  

W posiedzeniu udział wziął  wójt p. Mirosław Przysiwek. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia do którego nie 

wniesiono uwag. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń  z dnia  23.01.2018 r. i 29.01.2018 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

1. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii  i zwalczania następstw zdrowotnych 

używania wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie Kobylanka na 

rok 2018 - projekt nr 13/18. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.               

                                       
Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń  z dnia  23.01.2018 r. i 29.01.2018 r. 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia  23.01.2018 r. został przyjęty jednogłośnie                    

w  obecności  6  członków komisji. Protokół został  przyjęty. 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia  29.01.2018 r. został przyjęty jednogłośnie                    

w  obecności  6  członków komisji. Protokół został  przyjęty. 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały: 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii  i zwalczania następstw zdrowotnych używania 

wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie Kobylanka na rok 2018 - projekt    

nr 13/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 4¹ ust.2 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który nakazuje uchwalanie corocznie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii       i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów 

tytoniowych i wyrobów powiązanych przez Radę Gminy, uznaję za zasadne jej uchwalenie 

przez Radę Gminy Kobylanka.” 

Wójt poinformował, że harmonogram nie stanowi integralną część uchwały. Harmonogram 

będzie załączony do działania.  

Radna Cz. Grabowska- czy będzie P. Bartosik na sesji? 

Wójt – tak, będzie na sesji. 

Radna A. Nelke poinformowała, że do projektu uchwały miał być przygotowany 

harmonogram. 

Wójt poinformował, że harmonogram nie jest częścią integralną uchwały. Ten dokument 

będzie w rozbiciu na cztery działy o którym poinformuje Pan Bartosik  na sesji. 
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Radna J. Kisielewska poinformowała, że o tę informację poprosimy na sesji. 

Wójt poinformował, że ten plan jest kompatybilny z otrzymaną kwotą  w wysokości 400 000 

zł.  

Radna Cz. Grabowska – kto ustalił skład komisji  GKRPA?  Najlepiej, aby była w składzie 

komisji pielęgniarka, tak aby były edukacyjne zajęcia w szkole. 

Wójt poinformował, że  powołanie komisji jest to kompetencja wójta. W szkołach są 

pielęgniarki, natomiast  w komisji nie musi być. 

Komisja projekt uchwały nr 13/18 przegłosowała w następujący sposób: za-2, przeciw-0, 

wstrzymał się – 4 w obecności 6  członków komisji. 

 

Ad. 4 

Wolne wnioski 

Przewodnicząca komisji poinformowała o wniosku wypracowanym na posiedzeniu komisji w 

dniu 29.01.2018 r. w sprawie oświetlenia drogowego w Gminie Kobylanka, że  należy 

wszystkie punkty oświetlenia pozostawić, aby nie zmniejszać nikomu, a znaleźć środki 

finansowe na wykonanie całości punktów oświetleniowych.  

Wójt poinformował, że sam wybierze wykonanie punktów oświetleniowych do kwoty ok. 

1 600 000 zł a pozostałe punkty zostaną wykonane w drugim rzucie. Decyzja zostanie podjęta 

z zastosowaniem odpowiednich kryteriów. 

Radna A. Nelke – jakie to będą kryteria? 

Wójt poinformował  m.in. największe skupiska, tak gdzie będzie robiona droga. 

Wójt poinformował, że nie dokonanie wyboru spowodowało opóźnienie cały miesiąc             

w przetargu. 

Radny A. Adamczyk poinformował, że nie potrzebnie było dane na komisję. 

Wójt na komisję było przekazane, bo tak radni chcieli. 

Radna Cz. Grabowska – wybór punktów był dokonany przez sołtysów. 

Wójt – tak, wybór był dokonany przez sołtysów. A teraz należy wybrać. Przyjmuję do 

wykonania. 

 

Przewodnicząca komisji odczytała negatywną opinię radcy prawnego. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że należałoby podjąć decyzję nad pracą dotyczącą 

wykonania tablicy. 

Przewodnicząca poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniu z członkiem rodziny                

p. Greleckiego, który nie wyraził zgody  na uczestnictwo w posiedzeniu, ale wyraził zgodę na 

wykonanie tablicy upamiętniającej dr. J. Greleckiego na budynku Ośrodka Zdrowia                 

w Kobylance. 

Przewodnicząca komisji odczytała treść jaką ma zwierać niniejsza tablica wraz z płaskorzeźbą 

twarzy dr. J. Greleckiego:  

„ Pamięci 

Józefa Greleckiego  

1931-2017 

lekarza medycyny, działacza społecznego, 

wieloletniego mieszkańca Kobylanka, 

Kierownika Ośrodka Zdrowia w Kobylance w latach 1960-2009 

Mieszkańcy 

Kobylanka 2018 r.” 

 

Wójt został zobowiązany do przygotowania projektu tablicy wraz z płaskorzeźbą twarzy. 
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Wójt poinformował, że zgodnie z pismem z RIO w Szczecinie zostało wszczęte postępowanie  

w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  Nr XXXIX/277/18 Rady Gminy Kobylanka       

z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne a także przedszkola  publicznego 

prowadzonego przez inny organ niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie Gminy 

Kobylanka oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

Niniejsza uchwała  była opiniowana przez Kuratorium Oświaty.  

W związku z tym nowy projekt uchwały, zostanie wprowadzony w trybie pilnym na sesji. 

 

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 
Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

                                                                                           Rady Gminy Kobylanka 

 

                                                                                                                   Jolanta Kisielewska 

 

 

 

 

 


